
Protokoll styrelsemöte ÖIK 29/5 2024 
 

Närvarande:  
 
Louise, Marita, Jessica, Erik J, Erik F, Annelie, (Eva Karlsson) 

1. Mötets öppnande 
 

2. Val av justerare väljs till Erik Julin 
 

3. Dagordningen godkänns 
 

4. Föregående protokoll 
 

5. Aktuella mötesfrågor 
a) Eva rapporterar om motionsspåren, det är ganska surt i marken kring 

dammen. Vi pratar om en ev dräneringsslang. Jessica ber Lasse titta på det. 
Under milspåret är det mycket blött, det ligger mycket träd och ris som är 
nedtaget. Vi avvaktar över sommaren och ser hur naturen sköter det. 
Vi har i uppgift att hålla ordning på Holaleden vid Jonstorp, Magnus Grip kollar 
den 2 gånger/år. 
 

b) Vi pratar om att ev stödså fotbollsplanen. Den är inte i bästa skick, men vi 
väljer att avvakta så länge. 
Vi behöver börja fundera på nyförvärv till grönytegruppen, både till nästa år 
men även på ett långsiktigt plan. Vad är första steget? 
 

c) Ett önskemål om bänkar/läktare finns. Erik F kollar med Jörgen A för en 
konsultation. 
 

d) Vi beslutar att skicka julkort till våra sponsorer och de kommer även bli 
inbjudna till vår sista hemmamatch. 
 

e) Jessica rapporterar från samverkansmötet att det finns möjlighet för oss att få 
stöttning med arbetet kring ledarrekrytering och behålla befintliga ledare. 
 

f) Fokus efter ledarträff-mötet handlade mycket om aktiviteterna i höst. 
 
 

g) Inget nytt angående belysningen i våra lokaler, det är under bearbetning. 
 



h) Vi behöver arbeta och se över våra stadgar. Vi väljer att ha en grupp för detta 
istället för att ta upp några punkter vid varje styrelsemöte. Louise är 
sammankallande och Annelie och Erik J ingår också i gruppen. Ett reviderat 
förslag kommer göras inför nästa årsmöte. 
 

i) Vi har ett schema där vi i styrelsen kommer se över toaletterna och 
omklädningsrummen utomhus i juni. 
 

6. Vi behöver få ordning på stranden, ta bort stubbar och fixa gräset. Just nu kan vi 
inte underhålla och klippa ytorna. Marita kollar och håller kontakten med 
kommunen. 1:a juni är tanken att stranden ska vara färdig. 
Önskemål om ett lite mindre gym på ÖIK finns. Vad kostar det att hyra/köpa? Kan 
vi fråga andra klubbar om begagnat när de köper nytt? Hur kollar vi hur stort 
intresset är? 
Vem ska ta över Sandras barngrupp? Förslag att ge barnen varsin ÖIK-tröja. 
Hur ska vi behålla och rekrytera nya ledare för barnverksamheterna? 
Barnledarutbildning?  
Det är mycket glas i våra pantinsamlingar, hur ska vi göra med det? 
Jessica kollar upp om vi skulle kunna sätta upp en lapp för parkeringsavgift. 
 

7. Nästa möte hålls på ÖIK 3:e juli kl. 18:30 
 

8. Mötet avslutas 

 

Vid protokollet: Annelie Davidsson 
Elektronisk signering görs av ordförande Jessica och justerare Erik J. 

 


